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 Încheiat azi 7 august  2012, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1169/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

 Ioan Bogăţan: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 17 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Albani Rocchetti Simone, Clepan Dimitrie, Petric Vasile, Crişan 

Aurel, aşadar şedinţa noastră este legal constituită. ” 

 Marcel Jeler: "Conform regulamentului, supun la vot  procesul verbal al 

şedinţei de constituire din data de 25 iunie 2012, al şedinţei ordinare din data de 9 

iulie 2012, al şedinţei extraordinare din data de 10 iulie 2012 şi al şedinţei 

extraordinare din data de 24 iulie 2012. Cine este pentru aprobarea acestor procese 

verbale?” 

 „Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 17 voturi pentru.” 

 Marcel Jeler: „Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, domnul viceprimar Paul 

Voicu, domnul viceprimar Şerdean Dorin Pavel, doamna Georgeta Rânghet şef 

Serviciu administraţie publică locală, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Aurica 

Groza Şef Serviciu public comunitar pentru cadastru şi agricultură, doamna Călin 

Hedviga - Şef serviciu urbanism precum şi presa." 

 Ioan Bogăţan: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru 

această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este 

pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru." 

Ioan Bogăţan: "Pe ordinea de zi avem 19 proiecte de hotărâre. Suplimentar a 

fost introdus un proiect de hotărâre: 

 20. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă  care va 

conduce lucrările şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe perioada 

septembrie – noiembrie. Supun la vot cine este de acord cu această completare adusă 

ordinii de zi.” 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru." 

Ioan Bogăţan: "Şi acum vă prezint următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

I. Diverse. 

II. Proiecte de hotărâri privind: 



        1. Aprobarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului de transport 

public local de persoane, ce se va încheia între Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare 

Alba Iulia – Transport local (AIDA) şi Societatea de Transport Public Alba SA (STP). 

     2. Mandatarea d-lui avocat  Toacă Aszalos Robert de a reprezenta interesele         

Consiliului local al municipiului Alba Iulia în Dosar nr. 7223/107/2012. 

     3. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 263/2005 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia. 

     4. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 260/2006 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia. 

      5. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 125/2011 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia. 

      6. Aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul „Construire Cămin cultural – 

municipiul Alba Iulia – Pâclişa”. 

     7. Însuşirea investiţiilor/achiziţiilor realizate din fonduri IID şi darea în concesiune 

către SC APA CTTA ALBA. 

   8. Aprobarea încheierii unui contract de superficie şi acces la utilităţi publice asupra 

unui imobil (teren) în zona de agrement „Parc Dentrologic”, pentru montarea unui post 

trafo. 

 9. Vânzarea unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia – Oarda, DN1, FN. 

   10. Cesionarea de către SC GRUP CORINT SA a contractului de asociere nr. 

7798/2006 către SC CORINT SRL. 

   11. Vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. 

Oborului, FN. 

 12. Vânzarea directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Pavlov, 

FN. 

      13. Vânzarea directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu, FN. 

    14. Însuşirea expertizei tehnice extrajudiciare întocmită în Dosar nr. 

4323/176/2012, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia. 

    15. Neînsuşirea expertizei tehnice extrajudiciare întocmită în Dosar nr. 4605/176/2012, 

aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia. 

 16. Propunerile de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor 

particulare. 

     17. Acceptarea donaţiei făcute către Consiliul local a unui imobil (drum), situat în 

Alba Iulia – Tarla „Drumul Ciugudului”. 

   18. Împuternicirea Primarului municipiului Alba Iulia, domnul Mircea Hava, să 

semenze procesele verbale de vecinătate şi documentaţiile cadastrale întocmite pentru 

înscrierea în Cartea funciară a Hotărârilor Consiliului local al municipiului Alba Iulia, 

conform Ordinului nr. 634/2006. 

   19. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2012 pentru activităţi 

culturale şi sportive. 

  

           

             Iniţiator 

             Primar 

                   Mircea Hava 



  

  

          III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna septembrie 2012. 

  
 

     Ioan Bogăţan: „Vă propun să începem cu ordinea de zi iar Diversele să le 

discutăm la finalul şedinţei.” 

 

         1. Aprobarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului de transport public 

local de persoane, ce se va încheia între Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare Alba 

Iulia – Transport local (AIDA) şi Societatea de Transport Public Alba SA (STP). 

 Se dă cuvântul domnului Florin Cândea care prezintă proiectul de hotărâre. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia. Domnul consilier Marius Adrian Costinaş s-a 

abţinut în comisie din motive de incompatibilitate.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 10 voturi pentru şi 7 abţineri Pocol 

Dorin, Medrea Bogdan, Marius Adrian Costinaş, Pleşa Gabriel, Rareş Buglea, Zdrânc  

Daniel, Şerdean Dorin Pavel.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 242/2012 

 

  2. Mandatarea d-lui avocat  Toacă Aszalos Robert de a reprezenta interesele         

Consiliului local al municipiului Alba Iulia în Dosar nr. 7223/107/2012. 

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii?” 

 Rareş Buglea: „Domnul Toacă este aici?” 

 Ioan Bogăţan: „Nu.” 



 Sandu Cornel Stelian: „Nu este obligatoriu!” 

 Pleşa Gabriel: „Este vorba de acest proces? E citaţia aici. Da? Procesul 

Consiliului local ca parte vătămată cu domnul Bărdaş Horea Mihai şi domnul Lupu? 

Deci, dânsul ne reprezintă în acest proces? Numai în acest proces?” 

 Marcel Jeler: „Aşa este făcut proiectul! Pentru dosarul respectiv să reprezinte 

interesele.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă mai sunt? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 16 voturi pentru şi un vot 

împotrivă Rareş Buglea.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 243/2012. 

 

 Mircea Hava: „De luni nu mai există transport!” 

 Popa Pavel: „Şi ce facem cu oamenii?” 

 Mircea Hava: „Nu e problema mea! Vin cu maşinile! De luni, sistăm! Eu v-am 

adus toate chestiunile conform legii! Eu nu pot să semnez fără să aprobaţi din nou!” 

 Popa Pavel: „Trebuie să anunţăm în presă că din cauza noastră...” 

 Mircea Hava: „O să anunţăm în presă că se sistează, pentru că eu nu pot să 

semnez! În municipiu nu mai merge şi se merge la Ciugud şi pe unde s-a fi dus, dacă 

mai merge!” 

 Popa Pavel: „Şi ce facem cu oamenii?” 

 Mircea Hava: „Nu ştiu!” 

 Ioan Bogăţan: „Dacă doriţi revenim la proiect!” 

 Rareş Buglea: „Dar s-a votat, domnule preşedinte!” 

 Mircea Hava: „Domnule preşedinte, s-a votat şi eu vă rog ca primar să nu mai 

reveniţi!” 

 Ioan Bogăţan: „Atunci mergem la proiectul nr. 3.” 

  

 3. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 263/2005 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia. 

  Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Pocol Dorin: „Care este? Fotbal Club Unirea 1924? Este Unirea noastră? 

Vechea echipă de fotbal?” 

 Ioan Bogăţan: „Da. Alte discuţii? Dacă nu sunt, vă rog să faceţi propuneri. În 

comisie aţi făcut o propunere?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Nu. În comisie nu s-a făcut.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Îl propun pe domnul Rareş Buglea.” 



 Rareş Buglea: „Pe mine cine m-a propus?” 

 Paul Voicu: „Sunteţi Consilier local!” 

 Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru proiectul de hotărâre cu această propunere?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru şi o abţinere Rareş 

Buglea." 

 Sandu Cornel Stelian: „Acest proiect trebuie modificat. Nu se comunică 

domnului Bărdaş!” 

 Georgeta Rânghet: „Se comunică şi domnului Bărdaş.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 244/2012. 

 

  

 4. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 260/2006 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia. 

         Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Dorin Pocol: „Despre ce este vorba?” 

 Ioan Bogăţan: „Ţara Vinului.” 

 Jidveian Ovidiu: „Îl propun pe domnul Medrea Bogdan.” 

 Medrea Bogdan: „Pot să refuz?” 

 Popa Pavel: „Îl propun pe domnul Raul Sebastian Tudoraşcu.” 

 Ioan Bogăţan: "Alte propuneri dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru proiectul de hotărâre cu propunerea ca domnul Raul Sebastian Tudoraşcu 

să facă parte din această comisie?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru şi o abţinere Raul 

Sebastian Tudoraşcu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 245/2012. 

 

  

       5. Modificarea art.3 din Hotărârea nr. 125/2011 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 



 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Pleşa Gabriel: „Îl propun pe domnul Zdrânc Daniel Liviu.” 

 Ioan Bogăţan: "Dacă mai sunt alte propuneri? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobarea proiectului de hotărâre cu această propunere?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru şi o abţinere 

Zdrânc Daniel Liviu." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 246/2012 

 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi o intervenţie! Eu am 

vrut să spun la Diverse, dar cred că are directă legătură, dacă îmi permiteţi să intervin 

acum! Nu ştiu dacă există contract de asociere!” 

 Georgeta Rânghet: „Parteneriat.” 

 Pleşa Gabriel: „Parteneriat între Clubul Sportiv Unirea şi Consiliul local. Era 

aprobat în buget. Eu ştiu că de anul trecut era un miliard şi jumătate de luat. Nu au 

luat nici un leu până acum! Ei au făcut o mulţime de cereri! Au înţeles că nu sunt 

bani! Dar nu mai pot suporta deplasările sportive la competiţii! Va trebui să luăm o 

hotărâre! Eu fac acum apel la dumneavoastră, la Consiliul local, la comisia de buget 

să vedem ce putem face pentru a le da nişte bani acestor oameni că nu mai pot 

suporta competiţiile sportive, deplasările!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Am înţeles! Dar ce ne facem cu cetăţenii care umblă 

pe jos? Pentru că la proiectul nr. 1 nu aţi votat!” 

 Pleşa Gabriel: „Eu discutam altceva!” 

 Jidveian Ovidiu: „Şi dumneavoastră v-aţi abţinut!” 

 Marius Adrian Costinaş: „M-am abţinut pentru că îmi este client! Este o 

diferenţă!” 

 Pleşa Gabriel: „Nu v-am cerut explicaţii!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Mi-a cerut domnul Jidveian!” 

 Paul Voicu: „Domnul Pleşa, pot să vă răspund eu! Am vorbit şi cu domnul 

Nistor acum o lună, am discutat şi cu doamna Teofila despre aceşti bani. Dânsa îmi 

spune mereu că, în capitolul respectiv, în buget nu sunt bani pentru acest an, chiar 

dacă anul trecut s-a votat hotărârea. Sigur, colegii de la comisia de buget, finanţe 

poate vor găsi o modalitate să prindă la o viitoare rectificare în acest capitol, să putem 

să dăm ceva.” 

 Pleşa Gabriel: „Măcar o parte!” 

 Paul Voicu: „Da. Măcar o parte. Deci, la prima rectificare de buget, comisia de 

buget să ţină cont de solicitarea aceasta şi să discutăm pragmatic, adică să prindem 

nişte bani  acolo ca să dăm dacă vrem sau dacă este voinţa Consiliului local. Altfel, 

discutăm degeaba!” 

 

 

     6. Aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul „Construire Cămin 

cultural – municipiul Alba Iulia – Pâclişa”. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 



precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 247/2012 

 

      7. Însuşirea investiţiilor/achiziţiilor realizate din fonduri IID şi darea în concesiune 

către SC APA CTTA ALBA. 

        Se dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul  de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel   care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru aprobare." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 248/2012 

 

        8. Aprobarea încheierii unui contract de superficie şi acces la utilităţi publice 

asupra unui imobil (teren) în zona de agrement „Parc Dentrologic”, pentru montarea 

unui post trafo. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobare." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 249/2012 

 

 

             9. Vânzarea unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia – Oarda, DN1, 



FN. 

             Ioan Bogăţan: „Comisia propune amânarea acestui proiect. Motivaţia este că 

s-a făcut o evaluare comună pentru întreaga suprafaţă, şi de sub construcţie şi 

neconstruibilă. S-a considerat că poate să se facă vânzare directă  pentru terenul de 

sub construcţii, dar trebuie o reevaluare pentru terenul neconstruit. Cred că va trebui, 

totuşi, făcută şi o reparcelare.” 

         Inurean Ioan: „Este parcelare. Este o evaluare făcută integru pe toată parcela, 

dar comisia a solicitat refacerea  expertizei pentru cele două parcele individuale. 

Acum trei luni, noi am prezentat materialul în faţa dumneavoastră. Atunci aţi propus 

parcelarea iar terenul cu construcţie să se vândă  prin negociere directă, terenul liber 

să se vândă prin licitaţie publică. Noi am procedat doar la parcelare şi a rămas preţul 

unitar pentru întreaga parcelă. Nu am mai făcut încă două expertize. Acum, în situaţia 

dată, după analiza comisiei voi dispune încă o reexpertizare individuală pentru cele 

două parcele. Acestea au fost concluziile comisiei.” 

           Ioan Bogăţan: „Ar mai trebui să solicităm şi autorizaţie de construcţie pentru 

toate construcţiile.” 

             Paul Voicu: „Constructor de bună credinţă.” 

         Inurean Ioan: „Toate construcţiile sunt trecute în cartea funciară. Şi trebuie 

văzut la CF.” 

            Pocol Dorin: „Ar trebui trecut număr că este FN!” 

      Ioan Bogăţan: „Comisia propune amânare. Supun la vot cine este pentru 

amânarea acestui proiect de hotărâre.” 

         „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 12 voturi pentru amânare şi 5 

voturi împotriva amânării Buglea Rareş, Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel, Medrea 

Bogdan, Jidveian Ovidiu.” 

 

         10. Cesionarea de către SC GRUP CORINT SA a contractului de asociere 

nr. 7798/2006 către SC CORINT SRL. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Ioan Bogăţan: „În comisia pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură s-a propus amânare.” 

 Inurean Ioan: „Dumneavostră, în comisie, aţi propus amânarea până la o 

întâlnire cu reprezentanţii societăţii pentru explicaţii. În comisia juridică s-a aprobat. 

În comisia juridică s-a dat aviz favorabil, în comisia de domeniu s-a propus amânarea 

până la clarificarea unor elemente de patrimoniu cu reprezentanţii celor două 

societăţi.” 

 Ioan Bogăţan: „În forma iniţială, propun spre aprobare proiectul.” 

 Dorin Pocol: „Pot să am o întrebare?” 



 Ioan Bogăţan: „Vă rog.” 

 Dorin Pocol: „Eu, personal, nu ştiu nimic despre acest contract. Nici nu ştiu 

dacă îl pot lua de undeva. Nici nu ştiu, cum aş putea vota într-un fel sau altul, când nu 

ştiu nimic despre contractul respectiv! Despre contractul iniţial.” 

 Ioan Bogăţan: „Aveţi trei soluţii de vot: pentru, împotrivă sau abţinere!” 

 Inurean Ioan: „Contractul a fost la toată lumea. Cine l-a dorit, domnii consilieri 

interesaţi din toate partidele  au venit şi ni l-au solicitat. Şi acum vi-l pot pune la 

dispoziţie!” 

 Pocol Dorin: „Eu nu înţeleg: de ce vrea să cesiozeze? Având în vedere atâtea 

intervenţii prin presă, atâtea suspiciuni! Nu înţeleg! Şi noi trebuie să transferăm de la 

unul la altul!” 

 Inurean Ioan: „Pot să vă explic de unde a apărut necesitatea transferării.” 

 Dorin Pocol: „Că nu se mai descurcă cu contabilitatea!” 

 Inurean Ioan: „Corect!” 

 Dorin Pocol: „Hai să fim serioşi! Un motiv mai serios!” 

 Ioan Bogăţan: „Este un motiv foarte serios contabilitatea, să ştiţi! Pentru că 

este o societate pe acţiuni, unde acest contract se referă doar la o chestiune între 

municipiu şi acest SA. Dar acest SA are activitate diversă şi în multe locaţii.” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, un singur aspect aş vrea să punctez. Prin 

lege, era un contract de asociere, trebuia să ştie partenerul nostru că trebuie să aibă 

contabilitate separată. Şi după aceea m-aş mai apleca asupra următoarei fraze. Doar 

vreau să o citez  pentru cei care nu s-au uitat în mape: „Dacă nu sunteţi de acord cu 

reorganizarea propusă de noi, nu aveţi decât să pierdeţi timpul cu controlul la noi câte 

luni doriţi!  Nu am dorit decât să citez.” 

 Inurean Ioan: „Domnul consilier, face referire la faptul că anul acesta, colegii 

mei de birou, pentru un control dispus de Curtea de Conturi, au stat cel puţin două 

luni la ei în societate pentru a verifica acte contabile, ceea ce ţine de obiectivul în 

cauză. Şi de acolo a pornit discuţia. Şi după control, în comisie s-a dispus că ar fi 

mult mai util ori crearea unei societăţi, ori ţinerea contabilităţii individual, strict pe 

obiectul acesta sau punct de lucru. Dumnealor au considerat oportun să transfere toată 

activitatea şi ceea ce ţine strict de Primărie şi cea de Hotelul Medieval pe o societate 

cu profil turistic. Nu mă pot pronunţa.” 

 Dorin Pocol: „Mai am o întrebare. Să înţeleg că toată operaţiunea aceasta de 

reconstrucţie a Cetăţii a făcut-o Corint SA? Şi acum, partea de turism, că eu aşa am 

citit aici, să administreze latura de turism şi nu mai ştiu ce, să fie predată, cesionată 

către Corint SRL?” 

 Inurean Ioan: „Nu.” 

 Dorin Pocol: „Deci, nu e vorba despre aceasta?” 

 Inurean Ioan: „Nu este vorba despre aceasta!” 

 Ioan Bogăţan: „Supun la vot proiectul în forma iniţială. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, acesta  a fost votat  cu un vot pentru Jideveian Ovidiu, 3 

voturi împotrivă Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel, Rareş Buglea şi 13 abţineri Paul 

Voicu, Ioan Bogăţan, Sandu Cornel Stelian, Popa Pavel, Marius Adrian Costinaş, 

Medrea Bogdan, Ludoşan Mircea, Domuţa Iulius Viorel, Crişan Aurel, Raul 

Sebastian Tudoraşcu, Şerdean Dorin Pavel, Pocol Dorin, Presecan Marius Gheorghe.” 



 Ioan Bogăţan: „Mai este o propunere de amânare.” 

 Rareş Buglea: „Dar s-a votat proiectul!” 

 Marius Adrian Costinaş: „A fost propunerea comisiei!” 

 Ioan Bogăţan: „Reluăm votul. Supun la vot cine este pentru amânarea acestui 

proiect.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru amânare.” 

 

  

           11. Vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. 

Oborului, FN. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Inurean Ioan: „329 de metrii, preţul 36 euro plus TVA, vânzare prin licitaţie 

publică. Un teren, domnul Primar, cel pe colţ, acolo unde folosea bătrâna aceea 

grădinuţa. Vânzare prin licitaţie publică.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii?” 

 Pocol Dorin: „Dacă îmi permiteţi. Aici chiar este domeniul meu! Nu ştiu cine 

este evaluatorul care a făcut lucrarea respectivă! Nu o cunosc! Dar, din câte ştiu eu, 

evaluarea aceasta are două aspecte: evaluare tehnică şi evaluarea de piaţă. Dacă 

dumneavoastră îmi spuneţi că pe strada Oborului  preţul este 36 de euro plus TVA, nu 

vă cred!” 

 Ioan Bogăţan: „Nu noi spunem! Spune expertul care este autorizat!” 

 Dorin Pocol: „Greşeşte, domnule preşedinte! Un preţ pe strada respectivă! Se 

bat două lucruri cap în cap: expertizele pe care le au notarii făcute, tot de către 

evaluatori spun un preţ iar expertiza doamnei Roşu spune alt preţ! Cu alte cuvinte, 

taxele şi impozitele se plătesc după evaluările de la notari, de la toţi notarii! Şi 

nicidecum nu este 36 de euro! Vă spun eu! Este 350 lei/mp în Centru, zona A. Cu alte 

cuvinte, este 100 de dolari. Haideţi să fim oameni serioşi! Chiar dacă nu este 100 de 

dolari, dar măcar să plece de undeva de la ... Atâta timp cât eu ca cetăţean plătesc o 

sumă, de ce să-i vindem noi din patrimoniul Primăriei la o sumă oarecare? Eu aş 

propune preţul pieţei să fie. Să nici nu discutăm sub preţul pieţei, care se poate afla 

foarte uşor!” 

 Ioan Bogăţan: „Dar trebuie să vă uitaţi la forma şi locul unde este amplasată!” 

 Dorin Pocol: „Dar nu are nici o importanţă!” 

 Ioan Bogăţan: „Ba are foarte mare importanţă în evaluare! Propuneţi o altă 

sumă!” 

 Dorin Pocol: „Eu aş propune, dacă nu vă deranjează sau dacă nu vă supăraţi 

pe mine, ca această licitaţie să pornească de undeva, hai să nu fiu nici rău pentru că 

este criză, undeva la 10-20% sub preţul pieţei. De acolo să pornească licitaţia.” 

 Ioan Bogăţan: „Propuneţi un preţ.” 

 Dorin Pocol: „Undeva la 60 de euro.” 



 Georgeta Rânghet: „Plus TVA.” 

 Dorin Pocol: „Propun 50 de euro plus TVA.” 

 Ioan Bogăţan: „Alte propuneri?” 

 Dorin Pocol: „Să vă mai propun ceva, aşa ca între colegi! Când mai faceţi 

proiecte cu vânzarea de terenuri întrebaţi-mă pe mine! Atunci evităm discuţiile?” 

 Pleşa Gabriel: „Doar două cuvinte. Aş vrea doar să-i spun colegului că sunt 

deja două solicitări destul de ambiţioase pentru bucata aceasta de teren. Sigur, va fi o 

licitaţie care va creşte preţul de pornire. Nici nu-mi fac probleme că nu se va ajunge 

la o sumă mult mai mare. Noi ştim lucrul acesta. L-am discutat. Sunt două cereri.” 

         Ioan Bogăţan: "Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect cu propunerea de 50 de euro plus TVA." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

  

 Pleşa Gabriel: „Ce facem cu ratele şi avansul?” 

 Inurean Ioan: „Am stabilit zero. Vă rog frumos o precizare, domnul consilier! 

Expertul a apreciat că acest teren, dacă vă uitaţi la formă, nu va permite o 

construcţie!” 

 Dorin Pocol: „Vă arăt construcţie din aceasta în centrul Clujului! Exact forma 

aceasta o are! Atâta timp cât plătim nişte taxe la un preţ, hai să fim cinstiţi!” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 250/2012 

  

  12. Vânzarea directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Pavlov, FN. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Ioan Bogăţan: „Preţul este de 28 euro/mp plus TVA.” 

 Inurean Ioan: „Strada pavlov, FN, teren în curtea omului. Aflat în folosinţă.” 

 Dorin Pocol: „Păi dacă e în curtea omului cum este al Primăriei? Sau cum?” 

 Inurean Ioan: „Da. Este a Primăriei, o fâşie lată. Neconstruibilă. E lată de 3,40 

metrii într-un capăt, 3,22 metrii în celălalt şi 22 metrii în lungimea străzii. E zona 

neconstruibilă de la stradă.” 

 Dorin Pocol: „Este ciudat!” 

 Inurean Ioan: „Preţul expertului este de 28 euro plus TVA.” 

 Ioan Bogăţan: „Alte propuneri?” 

 Dorin Pocol: „Eu zic că în cazul de faţă preţul este rezonabil. Deşi, preţul 

normal e altul acolo! Ştiţi?” 

 Inurean Ioan: „Domnul consilier! Dacă domnul sau doamna respectivă nu îl 

cumpără, noi primim pe el bani mai puţin decât pe un pachet de ţigări!” 

 Dorin Pocol: „Ştiu! Am glumit!” 

         Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă mai sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru aprobarea acestui proiect cu propunerea de 28 de euro plus TVA." 



 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 251/2012 

 13. Vânzarea directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu, 

FN. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Inurean Ioan: „33 de euro/mp plus TVA. Este vorba de teren parţial sub casă, 

sub trepţii de la Moschito.” 

 Dorin Pocol: „E în curtea aceea interioară a lui?” 

 Aurica Groza: „Este sub construcţie, domnul consilier! Parţial sub construcţie. 

Deci, el a avut 100 metrii mp atribuiţi pentru construire şi construcţia ocupă 236 

metrii pătraţi.” 

 Dorin Pocol: „Aceasta este schiţa?” 

 Inurean Ioan: „Da. Schiţa cu forma terenului.” 

 Dorin Pocol: „Şi unde e terenul acela de 100 metrii?” 

 Inurean Ioan: „Acel cu nr. Topo 1903/29/1/1/2/1. Vă arăt aici!” 

 Ioan Bogăţan: „Pentru viitor vă propun ca neînţelegerile să le lămuriţi înainte 

de şedinţă!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar nu am stabilit dacă este de bună credinţă! Acest 

aspect l-am discutat la proiectul nr. 9. Şi la proiectul nr. 13, nu îl ştim.” 

         Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă mai sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru aprobarea acestui proiect cu propunerea de 33 de euro plus TVA." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru şi 3 abţineri 

Marius Adrian Costinaş, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 252/2012 

 

 

 14. Însuşirea expertizei tehnice extrajudiciare întocmită în dosar                      

nr. 4323/176/2012, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Dorin Pocol: „Acesta al cui este?” 

 Aurica Groza: „Deci, este un proces pe rol la instanţă prin care solicită 

rectificarea suprafeţei imobilului respectiv. Reclamant este Top Ghiuzel, născută Ali 

de pe strada Mihai Eminescu, nr. 9. Între suprafaţa înscrisă în CF şi cea reală există 



diferenţă. Ea nu aparţine Statului Român.” 

 Dorin Pocol: „Ştiu. Este ok. Aşa este, cum spuneţi!” 

 Pleşa Gabriel: „Cred că ar trebui să-l chemăm la comisie pe domnul Pocol! 

Ştie multe lucruri de atâţia ani în domeniu!” 

  Ioan Bogăţan: "Discuţii dacă mai sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 253/2012 

 

  

  15. Neînsuşirea expertizei tehnice extrajudiciare întocmită în Dosar nr. 

4605/176/2012, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: „Aici este vorba de un imobil de pe bulevardul Încoronării. Dă 

înspre şanţurile Cetăţii.” 

 Dorin Pocol: „Este zona unde şi-au făcut oamenii grădină pe vremuri. Mai 

puneau oamenii roşii, varză!” 

 Aurica Groza: „S-au întins puţin înspre şanţuri!” 

 Dorin Pocol: „S-au întins că aşa au vrut ei şi nu prea este normal!” 

 Ioan Bogăţan: „Tocmai de aceea este neînsuşire. Discuţii dacă mai sunt?  Nu 

sunt, aşadar supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru neînsuşire." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 254/2012 

 

         16. Propunerile de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor 

particulare. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: „Este vorba de un teren aferent construcţiei. O cotă-parte de 

fapt. Este vorba de 250 mp ca şi cotă parte în Oarda. E aferent casei şi pe art. 36 din 

Legea nr. 18.” 

 Dorin Pocol: „I se atribuie gratuit?” 

 Aurica Groza: „Da.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Pe Legea nr. 18. Prin Ordin al Prefectului.” 



 Dorin Pocol: „Şi nu are voie să vândă 10 ani?” 

 Aurica groza: „Nu. Nu are interdicţie.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă mai sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 255/2012 

 

 

  17. Acceptarea donaţiei făcute către Consiliul local a unui imobil (drum), 

situat în Alba Iulia – Tarla „Drumul Ciugudului”. 

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 256/2012 

 

  

           18. Împuternicirea Primarului municipiului Alba Iulia, domnul Mircea Hava, 

să semenze procesele verbale de vecinătate şi documentaţiile cadastrale întocmite 

pentru înscrierea în Cartea funciară a Hotărârilor Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia, conform Ordinului nr. 634/2006. 

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pleşa Gabriel  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Pleşa Gabriel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Dorin pocol: „Domnul Primar e de acord?” 

 Ioan Bogăţan: „Mă gândesc că da! Discuţii dacă sunt?  Nu sunt, aşadar supun 

la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 257/2012 

 

   19. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2012 pentru 

activităţi culturale şi sportive. 

 Se dă cuvântul doamnei Anca Crişan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 



  Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia 

copilului. 

  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii?” 

 Pleşa Gabriel: „Legat de ceea ce vă spuneam şi înainte. Dăm sume de bani 

pentru activităţi diverse culturale şi sportive. Foarte bine că dăm! Tocmai de aceea, 

vreau să vă spun ca toată lumea să aibă loc! Sau cum să vă spun? Ori le dăm la toţi, 

ori deloc!” 

 Rareş Buglea: „Să votăm pe articole!” 

 Pleşa Gabriel: „Era o discuţie de principiu. Eu ştiu acum de ani de zile! La 

unii le tot dăm şi alţii rămân pe dinafară! În sensul acesta aş vrea mai multă atenţie! 

Am rugat-o şi pe doamna Luminiţa şi pe cei de la comisie să analizeze toate cererile. 

Şi, în măsura posibilităţilor să încercăm, dacă dăm la cineva bani pentru activităţi 

culturale şi sportive, să nu dăm tot la aceeaşi! Să aibă loc şi alţii!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu cred că trebuie făcută o analiză şi a activităţii lor!” 

 Pleşa Gabriel: „Bineînţeles!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, trebuie văzut ce aport îşi aduc la viaţa socială a 

comunităţii!” 

 Pleşa Gabriel: „Cu atât mai bine dacă votăm pe articole deoarece putem să 

analizăm la fiecare!” 

 Ioan Bogăţan:  „Art. 1 Aprobă alocarea sumei de până la 5000 lei din bugetul 

local pe anul 2012- Capitol 67.02 cultură, poziţia Alte evenimente - pentru 

organizarea celei    de-a patra ediţii a Festivalului Dark Bombastic Evening de către 

Asociaţia Ryma. Evenimentul va avea loc între 17-19 august 2012 în spaţiile Ryma.” 

 Pleşa Gabriel: „Aici aş avea o intervenţie. Eu întotdeauna am susţinut 

activităţile culturale ale Asociaţiei Ryma şi ştiţi foarte bine toate intervenţiile mele. 

Dar nu e nici o problemă! Din câte ştiu, pentru că am fost prezent acolo, pentru 

anumite activităţi se percepe taxă, bilet. În aceste condiţii, aş vrea să fie mai clar 

specificat acolo pentru ce folosesc banii daţi de Consiliul local  pentru organizarea 

acestor evenimente pe viitor. Atâta timp cât iei bani pentru intrare la cei care participă 

la aceste evenimente, mi se pare corect să justifici pentru ce ceri banii publici în 

organizarea unui eveniment, având în vedere că până la urmă, sigur, e un ONG, 

partener cu noi! Dar ar trebui justificaţi aceşti bani! Aş vrea să consemnaţi acest lucru 

în procesul verbal.” 

 Mihai Coşer: „Doamna Cândea Cristina avea obligaţia ca în termen de 30 de 

zile să prezinte scopul pentru care a cheltuit banii.” 

 Pleşa Gabriel: „Deci, ne putem interesa?” 

 Mihai Coşer: „Da.” 

 Dorin Pocol: „Pe de altă parte e o manifestare interesantă şi vin mulţi turişti. 

Nu e un lucru rău pentru oraş.” 

 Rareş Buglea: „Da. Domnule preşedinte, colegii din comisie sunt aici. 

Doamna Cândea a venit în comisie  cu cel puţin trei sau patru cereri, dacă nu mă 



înşel, dintre care noi în comisie am analizat şi am cântărit că aceasta ar fi cea mai 

bună să o finanţăm parţial cu suma pe care a cerut-o dânsa. Ne-a spus şi ne-a convins 

şi l-am rugat pe Mihai să verifice acest lucru, că la evenimentele acestea vin foarte 

mulţi turişti chiar din afara ţării. Şi într-adevăr aşa este! Destul de multe camere de 

hotel în Alba-Iulia sunt ocupate. Altceva, decât turism nu ne dorim în această 

Cetate!” 

 Ioan Bogăţan: „Discuţii dacă mai sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot Articolul 1 a fost votat cu 11 voturi pentru Ioan Bogăţan, 

Popa Pavel, Pleşa Gabriel, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Medrea Bogdan, Jidveian 

Ovidiu, Pocol Dorin, Domuţa Iulius Viorel, Ludoşan Mircea, Crişan Aurel şi 6 

abţineri Sandu Cornel Stelian, Marius Adrian Costinaş, Paul Voicu, Şerdean Dorin 

Pavel, Raul Sebastian Tudoraşcu, Presecan Marius." 

 

 Ioan Bogăţan: „Art. 2 Aprobă alocarea sumei de până la 3000 lei din bugetul 

local pe anul 2012 - Capitol 67.02 cultură, poziţia Alte evenimente - pentru 

organizarea unor activităţi de informare - conştientizarea opiniei publice şi de sprijin 

a bolnavilor cu SM (editarea de materiale informative, oferire de pachete cu alimente, 

activităţi informativ-educative), de către Asociaţia SM Speromax Alba.” 

 Rareş Buglea: „Sunt la prima lor solicitare de acest gen. Şi, aşa cum spunea şi 

domnul Pleşa, să-i mai lăsăm şi pe alţii! Să-i sprijinim!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Domnul Buglea! Nu sunt la prima! Au mai fost 

ajutaţi!” 

 Rareş Buglea: „La prima solicitare în mandatul acesta!” 

 Ioan Bogăţan: „Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt, atunci supun la vot 

cine este pentru? 

 „Fiind supus la vot, Articolul 2 a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Ioan Bogăţan: „Art. 3 Premierea de către Consiliul local cu suma de 2.400 lei,  

din bugetul local pe anul 2012 - Capitol 67.02 cultură, poziţia Competiţii Sportive - 

pentru performanţele obţinute de către sportivii şi tehnicienii Clubului Sportiv 

Zamolxis Alba-Iulia, din cadrul Federaţiei Române de Powerlifting la Campionatele 

Europene 2012.” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, din nou Zamolxis. Ştiu că au mai avut 

cereri. Nu ştiu dacă vreodată le-am dat! Nu-mi aduc aminte! Şi au rezultate! Citim în 

ziar că au tot felul de rezultate, de medalii şi premii. Eu zic că merită! E federaţia 

aceasta de powerlifting. Clubul Zamolxis.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Domnule preşedinte! Pot să vă aduc aminte că la 

1 Decembrie, în cadrul manifestărilor de 1 Decembrie 2011 le-am dat! Au avut 

campionatul naţional de culcat sau împins din culcat, aici la Alba-Iulia care a fost 

susţinut!” 

 Ioan Bogăţan: „Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobarea articolului 3.” 

 „Fiind supus la vot, acesta  a fost votat  cu 8 voturi pentru Şerdean Dorin 

Pavel,  Pocol Dorin, Domuţa Iulius Viorel, Rareş Buglea, Pleşa Gabriel, Zdrânc 



Daniel, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu şi 9 abţineri Paul Voicu, Ioan Bogăţan, 

Sandu Cornel Stelian, Popa Pavel, Raul Sebastian Tudoraşcu, Marius Adrian 

Costinaş, Aurel Crişan, Mircea Ludoşan, Presecan Marius.” 

 Ioan Bogăţan: „Articolul 3 nu a fost adoptat întrucât nu s-a întrunit numărul de 

voturi necesar.” 

  

  S-a adoptat Hotărârea nr. 258/2012 

 

 20. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă  care va 

conduce lucrările şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe perioada 

septembrie – noiembrie. 

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Popa Pavel: „Stimaţi colegi, fac o propunere ca pentru viitor preşedintele de 

şedinţă să fie aprobat după tabelul pe care îl avem  în ordine alfabetică. Îl propun pe 

domnul consilier Albani Rocchetti Simone.” 

 Ioan Bogăţan: „Alte propuneri dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru propunerea ca domnul Albani Rocchetti Simone să fie preşedinte de 

şedinţă pentru următoarele trei luni.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 258/2012 

 

        DIVERSE: 

 

 

 1. Ioan Bogăţan: "Asociaţia Pakiv România prin cererea nr. 52603/2012 

solicită o amânare." 

 Pleşa Gabriel: „Avem reprezentantul aici.” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Referitor la centrală, am avut, normal, în baza 

contractului, am început demersurile, din 2010 s-a primit această centrală, am făcut 

demersurile necesare, am făcut primul pas, am făcut proiectare şi autorizarea 

construcţiei  în valoare de aproape  400 milioane lei. Am scos la licitaţie. Am avut o 

problemă. Am avut contestaţie la licitaţie şi în urmă cu trei luni de zile, cu două luni 

de zile s-a terminat procesul a celui care a contestat licitaţia, neavând posibilitatea 

executării lucrărilor respective. În acest moment suntem în situaţia de a cere 

amânarea cu un an de zile a finalizării de fapt a lucrărilor la centrala respectivă. Am 

securizat de fapt locul respectiv să nu fie probleme, am făcut curăţenie.” 

 Ioan Bogăţan: „Deci, pentru şedinţa viitoare va trebui iniţiat un proiect de 

hotărâre.” 

 Pleşa Gabriel: „Totuşi o întrebare pentru domnul preşedinte. Când începeţi? 

Când finalizaţi vom vedea! Dar când începeţi lucrările respective?” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Vom face din nou demersurile necesare pentru că sunt din 

fonduri europene.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Instanţa cea decis? V-a anulat licitaţia sau ce?” 



 Bumbu Gruia Ioan: „Da. Ni s-a cerut dovada anulării licitaţiei şi între timp, cu 

banii, lucrurile stau puţin încâlcit pentru că suntem în perioada de organizare a 

proiectului. Va trebui normal să facem campanie pentru altă sumă de bani. Noi deja 

am depus trei proiecte. Sunt în derulare şi sperăm ca în etapa imediat următoare, într-

o lună, două de zile să avem răspunsul la acele depuneri de cereri de finanţare. 

Oricum, ca şi documente, teoretic, avem până în luna septembrie termen, respectiv 

conform contractului să facem lucrări la centrală.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, aceasta se făcea pe proiect?” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Da.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Atunci aveţi o problemă dacă sunteţi în stadiu de 

finanţare şi nu realizaţi chestiunea!” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Am anunţat despre procesul pe care l-am avut.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Cu proiectul veţi avea o problemă!” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Noi am făcut demersurile necesare privind anunţarea 

autorităţii de management cu privire la situaţia creată.” 

 Pleşa Gabriel: „Colegul Sandu are dreptate! În urmă cu ceva vreme, noi am 

aprobat o scutire, dacă nu mă înşel. Tocmai verificasem dacă sunt neeligibile. Da? Vă 

aduceţi aminte?” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Taxele şi impozitele, normal sunt cheltuieli neeligibile din 

fondul european. Ele nu reprezintă cheltuieli eligibile conform Ordinului nr. 1117.” 

 Pleşa Gabriel: „Bun. Dar există riscul să nu se deruleze acest proiect?” 

 Bumbu Gruia Viorel: „Da.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, ei practic nu mai pot face pe acest proiect, nu mai 

pot reabilita centrala pe acest proiect, dacă proiectul se încheie. Pe alte susrse! Pe 

acest proiect nu mai pot! Dacă e cumva indicator în proiect s-ar putea să aibă parte şi 

de corecţii financiare, că nu şi-l realizează!  Dar nu cred că e indicator pe proiect!” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Acest lucru l-am anunţat în timp util.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Rămâne o discuţie în comisie.” 

 Bumbu Gruia Ioan: „Dacă comisia are nevoie de documente, vă stăm la 

dispoziţie.” 

 

 2. Ioan Bogăţan: "O altă petiţie cu nr. 56090/2012  se referă la introducerea 

curentului electric, gazului metan şi a canalizării pe strada Alessandria. Discuţii?" 

 Paul Voicu: „Ne cer să facem noi intervenţii pe lângă instituţiile respective.  

Aşa sună: vă solicită să faceţi delegări pe lângă instituţiile care se ocupă. Noi, în 

Primărie, ştiţi bine că avem probleme de apă, canalizare, drum. Partea de EON, 

Electrica şi cablu şi alte utilităţi, nu ştiu dacă din bugetul local putem să ... Deci, vom 

discuta şi cu Electrica şi cu EON să vedem ce program de investiţii şi ce buget au.” 

 Raul Sebactian Tudoraşcu: „Au organizare de şantier?” 

 Rareş Buglea: „Au organizare de şantier fiecare şi, cică, îi somează Electrica 

până în data de 1 septembrie să-şi rezolve situaţia.” 

 Popa Pavel: „Şi noi avem pe Oarda şapte cazuri.” 

 Inurean Ioan: „Deja s-a demarat cu Renelul. Domnul Primar a avut deja o 

întâlnire cu domnul Perju.” 

 Paul Voicu: „Sigur! Noi facem toate delegările ce ţin de noi.” 



 Pleşa Gabriel: „Sunt 17 familii.” 

 Paul Voicu: „În oraş sunt multe familii care sunt pe organizare de şantier şi 

cărora le expiră contractele!” 

 Dorin Pocol: „Şi de ce nu le prelungeşte?” 

 Paul Voicu: „Au o normă şi o lege!” 

 Inurean Ioan: „Are o normă internă Renelul şi ne pune în cap toţi cetăţenii, în 

situaţia dată în care pot să treacă pe definitiv.” 

 Dorin Pocol: „În acelaşi timp e o anomalie! Eu, ca cetăţean, fac pe banii mei, 

plătesc tot şi îi dau lui că e norma lui!” 

 Paul Voicu: „Corect! Aşa e la Renel, aşa e şi la gaz!” 

 Rareş Buglea: „Tocmai am aprobat o donaţie!” 

 Inurean Ioan: „În discuţie cu directorul de la Renel a spus că încearcă şi 

dumnealui diligenţele necesare la Braşov, să vadă cum poate să obţină o prelungire 

pentru cetăţenii în cauză a contractului de organizare de şantier.” 

 Dorin Pocol: „Aşa sunt foarte mulţi în oraş în Alba-Iulia!” 

 Popa Pavel: „În Oarda avem 11 cazuri care, de la ultimul stâlp de curent până 

la aceştia acasă sunt 206 de metrii. Şi îi costă un milion un metru. Şi din oamenii 

aceştia, numai cinci pot să plătească şi restul nu au de unde! Şi sunt avertizaţi că de la 

1 septembrie li se taie curentul. Şi oamenii m-au întrebat pe mine! Şi eu vă întreb pe 

dumneavoastră! Ce-i de făcut în cazul acesta? Ca să le pot răspunde! Am înţeles să 

mai aştepte dar li se apropie data de somaţie şi rămân fără curent!” 

 Paul Voicu: „Exact în ideea în care spuneţi dumneavoastră: sunt foarte mulţi 

oameni în cazul acesta în oraş. Dar ce să facem? Să investim din banii publici, de la 

bugetul local să le facem reţele să le predăm la Electrica pe gratis? Ce-i de făcut?” 

 Dorin Pocol: „Electrica nu! Dar apă şi canal!” 

 Paul Voicu: „Apă şi canal sunt programele noastre. Apă, canalizare, drumuri 

sunt ale Consiliului local. Le băgăm în buget, votăm proiectul şi discutăm! Dar pentru 

Renel şi pentru gaz, eu nu pot să fac conducte şi sârme! Discutăm când este gata 

iluminatul public ca să putem discuta! Când sunt posturi de transformare, când avem 

stâlpii, când avem toată partea de reţea edilitară, atunci putem să discutăm de 

iluminatul public! E altceva! Dar să facem noi toate investiţiile...!”  

 Pleşa Gabriel: „Bine, domnul viceprimar! Dar, dacă ei pun într-adevăr în 

aplicare toate somaţiile  acestea şi le taie curentul oamenilor? Tot la noi se vor uita: 

noi ce facem?” 

 Dorin Pocol: „Trebuie să pună bani fiecare şi să-şi tragă definitiv!” 

 Paul Voicu: „Eu propun să luăm de la bugetul de stat, de la fondul de stat, să nu 

mai facem referendum şi să le punem curent la oamenii aceştia! Noi nu avem fond de 

rezervă!” 

 Pleşa Gabriel: „Numai o demisie trebuie şi se rezolvă totul! De onoare!” 

 Rareş Buglea: „Strada Alessandria e un caz mai special deoarece numai la 

capătul străzii, la distanţă faţă de reţeaua electrică sunt case! Toate aceste case, toate 

aceste semnături sunt ale unor petiţionari de la capătul străzii.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Sunt la capătul celălalt!” 

  



 3. Ioan Bogăţan: „Clubul Sportiv Europa, prin cererea nr. 52229/2012 solicită 

bani.” 

 Dorin Pocol: „Pentru ce?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Pentru fotbal.” 

 Paul Voicu: „Problema este cine face proiectul?” 

 Zdrânc Daniel: „În primul rând trebuia să ajungă în comisie! Nu a fost în 

comisie!” 

 Pleşa Gabriel: „Nu e proiect! E cerere!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Aşa este! Aveţi dreptate! Dar avem o cerere! Este 

din data de 12. 07. 2012!” 

 Paul Voicu: „A fost şedinţa de comisie?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „A fost!” 

 Pleşa Gabriel: „Are aproape 30 de zile şi nu a intrat la comisie!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Următoarea şedinţă ordinară, probabil o să o avem 

în septembrie. Şi cererea este din 12. 07 şi atunci o să fie septembrie!” 

 Zdrânc Daniel: „Atunci de ce nu a intrat în comisie?” 

 Marcel Jeler: „Oricum situaţia e mai albastră, ca să zic aşa, pentru că ştiţi că ei 

au cerut banii aceştia pe Legea nr. 69. E o asociaţie, persoană juridică de drept privat, 

care să zic aşa, nu face obiectul prevederilor Legii nr. 69!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Domnul secretar! Mă scuzaţi că vă întrerup! Dacă 

este aşa cum ziceţi dumneavoastră, alăturat de cererea aceasta trebuia să avem şi noi 

un răspuns cu care trebuia să fim de acord şi pe care trebuia să-l trimitem către ei că 

nu e cazul să dicutăm!” 

 Marcel Jeler: „Chemaţi-o pe doamna Geta, că partea cealaltă e la dânsa! Că i-a 

dat-o domnul Primar!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnul preşedinte! Trebuie să hotărâm un răspuns! Pentru că 

în data de 12 trebuie să le dăm un răspuns! Le trebuie dat un răspuns! Se poate lua în 

considerare pentru şedinţa din septembrie sau nu e cazul?” 

 Paul Voicu: „Nu e cazul.” 

 Zdrânc Daniel: „Domnul secretar! De ce nu a ajuns totuşi cererea la comisie?” 

 Marcel Jeler: „Am aflat şi eu! Vă spun! Am înţeles de la colega care m-a 

înlocuit pe perioada în care am fost în concediu că, de la domnul Primar a ieşit după o 

perioadă, în nici un caz 12. 07 şi atunci eu eram în concediu! Şi pentru că a fost, cred 

că o şedinţă extraordinară, nu a fost băgată în şedinţa ordinară urmând să intre în 

comisie în şedinţa extraordinară.” 

 Ioan Bogăţan: „Domnul Primar a scris corect aici: Consiliul local plus 

comisie!” 

 Zdrânc Daniel: „Eu propun să ajungă în comisie!” 

 Marcel Jeler: „Dar nu a fost discutată în comisie? Eu am înţeles că s-a discutat 

în comisie!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Nu.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Cererea aceasta nu mai poate să ajungă la 

comisie!” 

 Marcel Jeler: „Nu.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Nu mai este termenul legal! Să-i dăm răspunsul ca 



să revină.” 

 Marcel Jeler: „Pentru şedinţa aceasta eu am vorbit cu colega să se bage în 

comisie! Nu ştiu de ce nu a băgat-o împreună cu celelalte proiecte!” 

 Pleşa Gabriel: „Bun! Dar haideţi să discutăm realist! Mai vine omul cu o 

cerere. Există bani? Putem face lucrul acesta? Dacă nu, ce rost are? Îi dăm un răspuns 

negativ! Nu sunt bani prinşi în buget!” 

 Marcel Jeler: „Dincolo de bani,  e aceeaşi poveste cu Clubul Unirea!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Problema nu cred că este dacă sunt bani sau nu sunt 

bani! Problema e, că nu putem da către un club privat, către o persoană privată!” 

 Dorin Pocol: „Atunci haideţi să formulăm un răspuns. Nu are rost să-l mai 

punem pe drumuri!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu lucrul acesta îl spun: dacă ar fi club sportiv 

universitar sau şcolar.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Eu întreb altceva: el nu ştie că nu poate să ceară 

pentru aşa ceva?” 

 Sandu Cornel Stelian: „El poate să ceară!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Nu e adevărat! De unde? E vorba de bun simţ!” 

 Zdrânc Daniel: „Îl avem aici pe reprezentantul clubului, domnul Costinaş!” 

 Pleşa Gabriel: „Acum nu avem baza juridică ca să acordăm nişte bani publici! 

Nu e aşa, domnul avocat? Dacă avem un acord de parteneriat sau un contract de 

asociere! Acum nu putem!” 

 Domnul de la Clubul Sportiv Europa: „Această solicitare a fost făcută în data 

de 12. 07. 2012. Ne-am consultat şi cu celelalte primării, inclusiv din judeţul nostru, 

inclusiv cu Sebeşul, cu Târgovişte care are club privat, cu Baia Mare, cu Bihorul- 

Oradea. Marea majoritate a primăriilor au admis din alocaţiile lor bugetare, din 

sumele respective care sunt alocate pentru sport. Noi am cerut o sumă destul de 

infimă pentru că, vă spun destul de sincer, baza de la Drâmbar e acum în construcţie 

şi am investit în două terenuri de minifotbal pentru copiii între 12 şi 6 ani, de 

asemenea un miliard! Deci, noi am alocat din banii noştrii, aproape 2 miliarde pentru 

copii judeţului nostru! Noi am solicitat o mică sumă pentru a putea păşi acum în Liga 

I, pentru a reprezenta cu succes judeţul Alba şi chiar Alba-Iulia la confruntarea cu 

Clujul. Nu am cerut 550000 de euro! Am cerut 150000 de euro! Daţi-ne măcar cât 

puteţi pentru a începe campionatul! Copiii aceştia mici pe care-i avem acum! Avem 

75 de copii legitimaţi! Toţi sunt din Alba-Iulia şi chiar din satele înconjurătoare. Am 

făcut cererea exact cum am făcut-o şi la Cluj! Până la urmă domnul Boc a aprobat la 

Cluj! Dar nu contează până la urmă ce a aprobat domnul Boc! Contează că noi 

suntem dispuşi, dacă nu, la un contract de asociere sau orice sprijin care poate veni, 

infim, cât puteţi dumneavoastră, cât consideraţi că puteţi ajuta un club care vrea să 

dezvolte sportul, să ajute copiii! Copiii sunt! Puteţi veni să faceţi verificări! Se face 

sport! Hârtia a fost depusă! Nu ştiu însă procedurile cu proiectul, pentru că nu am 

lucrat în administraţie! Dar daţi-ne documente pe partea aceasta de administraţie şi 

vom încerca să găsim o soluţie!  Dacă nu sunt bani pentru sport, aceasta este 

problema consiliului local! Mulţumim!” 

 Paul Voicu: „Mi-aş permite, chiar dacă unii colegi se vor uita cu 10 ochi la 

mine, să vă spun un lucru foarte clar şi concret. În anul 2005 am avut aceeaşi 



solicitare din partea tuturor jucătorilor de fotbal din municipiul Alba-Iulia, juniori 

copii şi adulţi. Şi chiar i-aş ruga pe colegii mei să-şi aducă aminte, că nu vorbesc 

utopii sau scenarii pe care le inventez eu acum, ci vă spun realitatea! Şi am căutat luni 

de zile forme, exact cum spuneţi Baia Mare, Cluj, că nu am inventat noi roata, am 

încercat să vedem cum rezolvă alte primării şi consilii judeţene din România aceste 

probleme! Şi iniţial, s-a înfiinţat o societate comercială, după aceea o asociaţie 

sportivă. Toată lumea a votat, toată lumea s-a lăudat, o nebunie întreagă a fost cu 

fotbalul! Din acest punct  de vedere, ştiţi în ce situaţie suntem acum! Chiar azi am 

avut proiect prin care noi am pus un avocat să ne reprezinte pentru că suntem deja la 

DNA, suntem în instanţă! Cum credeţi că cineva din Consiliul local va mai vota când 

de un an de zile sunt toţi cu declaraţii pe unde au fost şi cu dosarul acesta? Cum 

credeţi dumneavoastră ca şi firmă, ca şi om că cineva mai votează aşa ceva? Probabil, 

că peste şapte ani, acest Consiliu local şi executivul se vor trezi cu un alt dosar penal 

pentru că am vrut să ajutăm aceşti 70 de copii, cum spuneţi dumneavoastră, pentru că 

vrem să susţinem tinerii de performanţă şi fotbalul din Alba-Iulia! Pentru că după 

şapte ani o să ne întrebe cineva: voi nu aţi văzut că nu este o virgulă nu ştiu unde? Ori 

poate să găsească nu pe mine, pe altul, alt creier care v-a învăţat să faceţi nu ştiu ce 

inginerii financiare! Deocamdată eu sunt cel care am fost peste tot, eu sunt cel care 

am făcut această inginerie financiară! Nu se mai ţine cont că s-a votat în Consiliul 

local, Consiliul judeţean, că şi-au dat cu părerea avocaţi, notari, atâţia specialişti!  Am 

rămas eu singur care trebuie să dea explicaţii, acum chiar în instanţă şi să-mi angajez 

avocaţi privaţi! Nu pot să-mi iau din Consiliul local şi din bani publici! Trebuie să 

plătesc din banii mei  ca să văd cum să rezolv problema ca să nu fiu condamnat 

penal!” 

 Domnul de la Clubul Sportiv Europa: „Domnul Voicu, sunt două cazuri 

distincte! Noi nu intrăm acolo pentru că nu ne interesează! Problema este dacă 

Consiliul local, conform legii ...” 

 Paul Voicu: „Nu intraţi dumneavoastră! Îmi cer mii de scuze! Intrăm noi care 

votăm! Sigur, că nu dumneavoastră! Noi vom intra, pentru  că noi votăm!” 

 Domnul de la Club: „Problema este că există cazuri distincte. Dacă Consiliul 

local hotărăşte că poate să ajute cât de cât să pornească la drum acest club este ok! 

Dacă nu se poate, dacă nu există nici un temei legal, iarăşi este ok! Dacă doriţi 

dumneavoastră, eu pot să fac demersurile oficiale şi la alte primării din România 

unde s-au acordat bani pentru fotbal.” 

 Paul Voicu: „Îmi cer scuze, dar nu m-aţi înţeles chiar deloc!” 

 Ioan Bogăţan: „La alte primării! Depinde sub ce formă asociaţia 

dumneavoastră, asociaţie privată! Este imposibil să acordăm bani! Este imposibil!” 

 Domnul de la Club: „Este un club sportiv. Este, de fapt, o structură sportivă 

creată pe baza legii sportului, pe Legea nr. 69, înregistrată la Autoritatea Naţională 

pentru Sport.” 

 Ioan Bogăţan: „Asociaţie sportivă de drept privat!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnul preşedinte! Aş vrea, în concluzie, dacă domnii, 

reprezentanţii Clubului, găsesc o formă pe care ne-o propun, desigur să treacă şi prin 

comisie, să o vedem toţi, de parteneriat, de asociere, atunci am putea lua în discuţie. 

Doar pe o simplă cerere! Aceasta trebuie să înţeleagă dânşii! Nu este rea voinţă! Pe o 



simplă astfel de cerere nu putem lua nici o hotărâre astăzi! Decât dacă găsim forma 

legală prin care să putem interveni cu banii! Şi aici, poate ar trebui dumneavoastră, 

sunt convins că vă mişcaţi mai repede decât noi şi cu un specialist să încercaţi, cum 

ziceţi, să vă inspiraţi din alte parteneriate, din alte localităţi şi să vedem ce putem 

face. Şi atunci, cu drag o discutăm pentru sportivi, pentru copii. Că altfel, nu se 

poate!” 

 Domnul de la Club: „Exact aceeaşi adresă a fost emisă şi la primăria Botoşani 

şi s-a aprobat! Deci, exact!” 

 Ioan Bogăţan: „Mai doreşte cineva să intervină? Dacă nu, o să primiţi un 

răspuns.” 

  

 4. Popa Pavel: „Domnule preşedinte, stimaţi colegi vreau să vă spun că mă 

duc acasă cu inima neîmpăcată în ceea ce priveşte transportul public. Eu nu am decât, 

deseară şi prin relaţiile pe care le am să dau de ştire oamenilor de pe străzi, să ne 

întâlnim undeva să le spun că, în viitorul apropiat sau poate chiar de mâine, 

autobuzele, cele 21 de autobuze nu mai intră în Oarda din cauză că noi  nu am votat 

ceea ce oamenii şi-ar fi dorit să aibă pe viitor. Şi acum, mă întreb: ştiu că e ca sigur 

treaba, dar mă simt obligat moral să discut în numele cetăţenilor din Oarda. De fapt 

nu numai din Oarda. Licitaţia e câştigată de STP. Oare în cazul acesta este posibil ca 

oamenii să ne dea în judecată  pentru că îşi întrerup activitatea în teritoriu? Ce vom 

face noi în viitor? Şi în mod sigur, ei câştigă procesul. Îmi pun întrebarea ca un om 

bătrân şi vechi în Consiliul local, nu am mai întâlnit situaţii din acestea şi îmi este 

ruşine să mă întâlnesc cu oamenii să le spun ceea ce nu s-au aşteptat! Fiindcă în 

Oarda primul autobuz a intrat în 1956, aprilie, care făcea trei drumuri. Dar acum sunt 

21 de autobuze care intră în Oarda, avem 12 staţii de autobuze moderne şi oamenii 

trebuie să le spunem să se pregătească cu ce Dumnezeu le ajută lor, cu maşini 

particulare, cu orice mijloc de transport. Şi rog, pentru că trebuie să le aducem la 

cunoştinţă oamenilor prin presă, prin televiziune, prin orice mijloace mass media să 

le aducem la cunoştinţă. Şi aş ruga, să fim trecuţi nominal cei care am fost de acord şi 

cei care nu am fost de acord! Sincer, vă spun, mi-e greu să mă duc la Oarda să le spun 

oamenilor, fiindcă e o relaţie foarte bună între mine şi oameni, între comunitate şi 

oameni! E o treabă foarte, foarte greoaie!” 

 Rareş Buglea: „Nu mi se pare corect!” 

 Zdrânc Daniel: „Dar domnul consilier! Mă scuzaţi! De ce până acum s-a putut 

face transport local în lipsa unui contract de concesiune şi acum nu se mai poate 

face?” 

 Popa Pavel: „Îl rugăm pe domnul secretar, care este cel mai specialist jurist 

dintre noi să ne spună!” 

 Zdrânc Daniel: „De ce în momentul acesta, dacă nu am aprobat acest contract 

de concesiune nu se mai poate face transport local în Alba-Iulia?” 

 Popa Pavel: „Domnul secretar, vă rog să ne ajutaţi! În dumneavoastră am toată 

încrederea!” 

 Marcel Jeler: „Cei de la AIDA cred că ar şti mai bine să ne spună, decât mine! 

Oricum, ştiţi foarte bine, ca şi ei, din păcate, dăm în continuare cu subsemnatul la 

DNA şi pe motiv de transport public local, în ceea ce priveşte AIDA. Din punctul 



meu de vedere, sigur delegarea operatorului era ceea ce trebuia să se petreacă de mai 

mult timp şi, care a constituit şi motivul pentru care aţi dat toţi explicaţii. Votul 

dumneavoastră, recunosc, şi pe mine m-a luat prin surprindere! Daţi-mi voie să nu-mi 

dau cu părerea asupra lui!” 

 Ioan Bogăţan: „Eu cred că acelaşi proiect va fi şi în toate celelalte comune 

membre AIDA. Şi va trece proiectul! Şi la noi nu a trecut!” 

 Paul Voicu: „Şapte comune.” 

 Jidveian Ovidiu: „Problema este că foarte mulţi consilieri s-au abţinut, din 

păcate!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Cred că nu suntem conştienţi de efecte!”  

 Dorin Pocol: „Nu am fost împotrivă ci abţineri!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „E acelaşi lucru.” 

 Paul Voicu: „Dacă vă uitaţi în Regulamentul Consiliului local, dacă citiţi cu 

atenţie, votul de abţinere se contabilizează împotrivă. Nu există contabilizare vot de 

abţinere. Scrie în regulament. Citiţi cu atenţie! Votul de abţinere se contabilizează vot 

împotrivă!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Nu suntem conştienţi de urmări!” 

 Paul Voicu: „Domnul secretar! Eu vă întreb altceva! La modul concret!  

Hotărârea de prelungire a contractului cu STP-ul s-a făcut până la licitaţie şi până la 

adjudecare? Sau cum a fost?  Că nu mai ştiu nici eu!” 

 Marcel Jeler: „Nu mai ştiu!” 

 Paul Voicu: „Cine ştie? Deci, nu mai ştiţi!” 

 Popa Pavel: „E mult de atunci!” 

 Paul Voicu: „Prelungirea  a fost până la licitaţie şi la adjudecare. Ne uităm în 

documente!  În hotărârea Consiliului local scrie! Eu aşa ţin minte! Aşa a fost aprobată 

de dumneavoastră prelungirea în Consiliul local: până la adjudecare!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Da. Aşa e.” 

 Popa Pavel: „Îmi pare rău că nu ne gândim la problemele cetăţenilor!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Ne gândim unii!” 

 Popa Pavel: „Fără nici o răutate! Vă rog să mă înţelegeţi! Dar trebuie să vă 

gândiţi la cetăţeni! De aceea cetăţeanul şi-a pus ştampila pe noi: ca să-i respectăm în 

Consiliul local şi să gândim pentru ei!” 

 Rareş Buglea: „Mie mi-ar fi plăcut ca aceste discuţii lungi şi chibzuite să fi 

avut loc şi atunci când aţi votat caietul de sarcini pentru STP, în care numai că nu 

scria culoarea roşie a autobuzelor!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Nu are nici o legătură!” 

 Rareş Buglea: „Are legătură! Pentru că, iată, că încet-încet lucrurile se încurcă! 

Adică, nu poţi să favorizezi la nesfârşit o firmă şi să solicitaţi la nesfârşit votul 

consilierilor! Atunci, când aţi făcut caietul de sarcini şi l-aţi blocat la discuţii pe 

domnul Hondola, care spunea: domnule, nu se poate atât de în detaliu să fie făcut un 

caiet de sarcini încât să corespundă o singură firmă! I-aţi retezat intervenţia răutăcios, 

domnului Hondola! Atunci eraţi altă majoritate! Iată, că acum s-au blocat aceste 

lucruri! Nu o aruncaţi în sarcina celui care s-a abţinut! S-ar putea ca şi 

dumneavoastră, în alte voturi anterioare, care vă lăudaţi cu vechimea în Consiliul 

local, să fi greşit puţin legat de această firmă de transport! Aşadar, atât firma cât şi 



noi, va trebui să gândim mai bine pentru viitor! Şi cu siguranţă, această chestiune şi 

această problemă se va rezolva şi se va lămuri! Nu fiţi atât de tragici azi! Şi eu o să 

dau, domnule Popa Pavel,  explicaţii la nişte sportivi care fac de mulţi ani un sport, au 

federaţia cu centrul aici, la Alba-Iulia şi colegiul din Consiliul local, chiar dacă au 

susţinut în comisie, nu au mai susţinut în plen! Dăm 50 de milioane la o asociaţie care 

face un festival! Doar pe principiul aducerii turiştilor am făcut-o! În schimb, nu ştim 

ce se întâmplă la festivalul acesta! Dar, în schimb, o sumă mult mai mică nu o dăm la 

nişte sportivi care aduc performanţe!” 

 Sandu Cornel Stelian: „E o premiere!” 

 Rareş Buglea: „Nu e premiere!” 

 Dorin Pocol: „Problema e în felul următor! La probleme spinoase, eu cred că ar 

trebui să alocăm mai mult timp pentru discuţii! E părerea mea! Nu se poate să 

ridicăm mâna la un minut, cine este pentru, cine este împotrivă, la un subiect spinos 

şi important! Acum îmi dau seama ce zicea şi colegu! E o problemă sau va fi o 

problemă! De aceea, nu vă mai grăbiţi! Eu, dacă vă mai grăbiţi, tot timpul o să mă 

abţin! Pentru că nu-mi place să mă grăbesc! Numai hai să votăm să treacă!” 

 Ioan Bogăţan: „Haideţi să discutăm puţin!” 

 Dorin Pocol: „Eu aş vrea să discutăm puţin mai în detaliu, cineva de la această 

comisie să ne spună corect care e treaba cu acest proiect nr. 1 de pe ordinea de zi.” 

 Ioan Bogăţan: „La ce comisie a fost?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „La comisia juridică. Domnul secretar, nu puteţi să 

o chemaţi pe doamna Rânghet?” 

 Marcel Jeler: „Păi nu ştiu, că tocmai a plecat! Asta am încercat şi eu!” 

 Ovidiu Jidveian: „La comisia juridică s-a dat aviz pozitiv. De aceea eu am şi 

votat pentru.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Absolut!” 

 Ovidiu Jidveian: „Din punct de vedere juridic nu e nici o problemă! Din păcate, 

au fost colegi foarte mulţi din sală care s-au abţinut!” 

 Dorin Pocol: „Nu era normal ca persoanele din comisia în care a fost discutat 

proiectul să ne spună părerea?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Dar v-am spus: aviz favorabil.” 

 Dorin Pocol: „Favorabil! Dar trebuie spus ceva! Oameni buni, eu v-am spus 

explicaţii vis a vis de preţ! Acum nu vreau să schimbaţi regulile că aşa vreau eu, dar 

cred că e mai sănătos aşa!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Eu m-am abţinut pentru că sunt în conflict de 

interese! Eu am contract cu firma! Ce să fac?” 

 Ovidiu Jidveian: „Acum, votul nu mai poate fi reluat! 

 Marius Adrian Costinaş: „Se poate! Dacă doriţi dumneavostră se poate! 

Procedural, şedinţa nu s-a ridicat!” 

 Pocol Dorin: „Asta vroiam şi eu să întreb.” 

 Zdrânc Daniel: „Am şi eu o nelămurire. De ce contractul acesta de delegare de 

gestiune se blochează acum?  Ce se întâmplă? Este un contract anterior care a 

expirat!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Este licitaţia câştigată de AIDA TL.” 

 Zdrânc Daniel: „Licitaţie câştigată când? Câtă vreme? STP-ul lucrează de 



atâţia ani! Nu lucrează de o zi, două!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Numai puţin! Este vorba de licitaţia care s-a făcut 

acum!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, ei au avut un contract care s-a încheiat. Noi l-am 

prelungit acum un an, l-am prelungit până la încheierea licitaţie, urmând să semnăm 

cu cine câştigă licitaţia. Şi, se pare că ei au câştigat licitaţia!” 

 Sandu Cornel Stelian: „De trei săptămâni!” 

 Pleşa Gabriel: „În 15 iunie?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, practic ei au fost obligaţi de noi să continue 

activitatea până se finalizează licitaţia. Nu ştiu câte firme au participat la licitaţie, 

când a fost licitaţia!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Problema este următoarea: la ora actuală 

transportul a fost preluat de AIDA TL Alba, care cuprinde încă şase comune din jurul 

oraşului Alba-Iulia, cele de lângă noi (Ciugud, Berghin) şi transportul acum se 

asigură prin licitaţia nouă, peste tot, de către aceeaşi firmă. Este contractul nou, 

licitaţie nouă, trebuia aprobat de către Consiliul local proiectul nr. 1 ca să se poată 

semna contractul. Trebuie predate staţii şi aşa mai departe.” 

 Dorin Pocol: „Staţiile, acum, ale cui sunt?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Domeniul public. Ele trec operatorului.” 

 Dorin Pocol: „Pe câţi ani e contractul? Licitaţia? Pe cât timp?” 

 Popa Pavel: „Domnul secretar, pe câţi ani?” 

 Marcel Jeler: „Eu nu ştiu pe câţi ani a fost!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Aţi avut un CD unde le-aţi avut pe toate!” 

 Ioan Bogăţan: „În condiţiile acestea, probabil să facem o şedinţă 

extraordinară!” 

 Dorin Pocol: „Mâine sau poimâine.” 

  

  

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna 

august. 

 

 Bogăţan Ioan: "Propun ca şedinţa ordinară pentru luna septembrie 2012 să aibă 

loc în data de 25 septembrie 2012. Supun la vot cine este de acord cu această 

propunere." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru." 

 Bogăţan Ioan: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.” 

 

Alba-Iulia, 7 august 2012 
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